
 

 
Wniosek, interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej, która 

odbyła się w dniu 30.11.2020 r. 

Radna Agnieszka Beger – złożyła 2 interpelacje: 

1. Radna reagując na zgłoszenia mieszkańców wnioskuje o zainstalowanie dodatkowego 

oświetlenia lub innych zabezpieczeń czy sygnalizacji ostrzegawczych przy przejściu dla pieszych 

na ul. Żołnierskiej (w pobliżu skrzyżowania z ul. Polaka). Jednocześnie mieszkańcy zauważają 

potrzebę instalacji oświetlenia wzdłuż deptaku na Rawie od ul. Żołnierskiej w stronę Centrum. 

2. Radna na prośbę rodziców uczniów i nauczycieli Szkoły Podstawowej nr 2, wnioskuje  

o usunięcie znaku B-36 wzdłuż parkingu na końcu ulicy Wyzwolenia w Świętochłowicach. 

Przesunięcie tablicy kierunkowej u-3c kilka metrów w kierunku ronda umożliwi swobodny 

przepływ ruchu i wjazd pojazdów na rondo. 

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 1 wniosek: 

1. W związku z możliwością pozyskania kwoty 2 311 000 zł na modernizację infrastruktury 

sportowej Ośrodka Sportu i Rekreacji „Skałka” w zakresie termomodernizacji budynku dyrekcji 

OSiR „Skałka” oraz przebudowy Skate Park, Radna wnioskuje o zabezpieczenie środków 

finansowych na inne, lepsze materiały budowlano-konstrukcyjne niż dotychczas zastosowano. 

Dodatkowo Radna prosi o „ratowanie stanu technicznego nawierzchni boiska 

wielofunkcyjnego, ponieważ płyta betonowa pod tartanem wstaje nad powierzchnię boiska  

i może przyczynić się do poważnych wypadków narażając sportowców w rejonie ulicy Ślężan. 

 

Radny Grzegorz Gniełka – złożył 3 interpelacje i 2 zapytania: 

1. W imieniu mieszkańców budynku mieszkalnego przy ul. Chopina 39, Radny interpeluje  

o podjęcie decyzji o budowie dodatkowego parkingu zlokalizowanego na Osiedlu Ustronie. 

2. W imieniu mieszkańców Osiedla Ustronie, Radny interpeluje o naprawę ogrodzenia placu 

zabaw mieszczącego się na tym osiedlu. 

3. W imieniu mieszkańców budynków mieszkalnych ul. Górnicza (Osiedle Ustronie), Radny 

interpeluje o podjęcie skutecznych działań w celu przycięcia krzewów od strony torów 

kolejowych, które ograniczają widoczność. 

4. Zapytanie w związku z pojawieniem się Gazety Bezpłatnej „ngs24.pl” nr 5 (na stronie 10 i 11 

znajduje się reklama MPGK i MPUK), Radny pyta, ile miejska spółka zapłaciła za reklamę na 

łamach tej gazety? 

5. Radny prosi o treść ekspertyzy w sprawie stanu technicznego domków fińskich oraz możliwości 

ich modernizacji. 



 

 
Radna Zofia Pogoda – złożyła 1 interpelację i 1 zapytanie: 

1. Radna interpeluje o wycinkę drzewa przy ul. Wierzbowej 4, gdzie miała miejsce wizja lokalna. 

Ponadto mieszkańcy tego rejonu wnioskują o przycięcie krzewów. 

2. Zapytanie, czy w bieżącym roku będą ustawione choinki na ulicy Pocztowej? Radni chcą 

przygotować się do akcji tzw. dekoracji choinek. 

 

Radny Łukasz Respondek – złożył 1 interpelację i 2 zapytania: 

1. Interpelacja w sprawie wydania map sytuacyjnych dla obszaru w dzielnicy Zgoda. 

2. Zapytanie w sprawie masztów w ramach akcji „Pod biało-czerwoną”. 

3. Zapytanie w sprawie obiecanej akcji „Drzewo za dziecko”. 


